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Good afternoon,
 
The Timiskaming Health Unit is recommending caution during the holidays as COVID-19 case numbers remain
high.
 
We have issued a letter that strongly recommends the following:
·        Everyone should limit social gatherings at private dwellings to no more than 10 people indoors and 25

people outdoors. All attendees 12 years of age and older should be vaccinated.
·        All unvaccinated individuals 12 years of age and older should avoid any non-essential indoor contact with

individuals who are not part of their household.
·        Where possible, individuals should work remotely.
 
The letter is available here.
 
Please distribute as appropriate within your workplace. Should you have any questions or request for further
support, please do not hesitate to direct your inquiry to the THU COVID-19 line, 1-705-647-4305 / 1-866-747-
4305 ext: 6, or visit our website.
 
 
Bonjour,
 
Les Services de santé du Timiskaming recommandent d’être vigilant pendant les Fêtes, car le nombre de cas de
COVID-19 demeure élevé.
 
Nous avons soumis une lettre qui recommande fortement que :
·        Tous les gens devraient limiter les rassemblements sociaux dans les domiciles privés à un maximum de 10

personnes à l'intérieur et 25 personnes à l'extérieur. Tous les participants âgés de 12 ans et plus doivent
être vaccinés ;

·        Toutes les personnes non vaccinées de 12 ans et plus devraient éviter tout contact intérieur non essentiel
avec des personnes qui ne font pas partie de leur domicile ;

·        Les individus travaillent à distance dans la mesure du possible.
 
Cette lettre est disponible ici.
 
Veuillez distribuer à l’ensemble de votre personnel au besoin. Si vous avez des questions par rapport à la
COVID, n'hésitez pas à contacter les Services de santé du Timiskaming au 1-705-647-4305 / 1-866-747-4305,
poste 6, ou visitez notre site Web.
 

Dr. Glenn Corneil
Acting Medical Officer of Health/Chief Executive Officer
Timiskaming Health Unit
247 Whitewood Avenue, Unit 43
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